

The question being put on the motion, it was—  
Resolved in the affirmative.

After debate, it was *Agreed*

That the Chairman prepare a budget for approval by the Committee.

The Honourable Senator Barootes moved, That the signing authority for certifying the accounts payable by the Committee be delegated to the Chairman, or in his absence, the Deputy Chairman.

The question being put on the motion, it was—  
Resolved in the affirmative.

The Honourable Senator Bonnell moved that, pursuant to Rule 83, reasonable travelling and living expenses may be paid to witnesses invited to appear before the Committee and that for such payment of expenses, a maximum of three (3) representatives per organization be established.

After debate, and—

The question being put on the motion, it was—  
Resolved in the affirmative.

The Honourable Senator Bonnell moved, That the Chairman be allowed to call the next meetings of the Committee.

After debate, and—

The question being put on the motion, it was—  
Resolved in the affirmative.

The Honourable Senator Bonnell moved, That the Chairman ask permission of the Senate, That the Special Committee of the Senate on Bill C-21, An Act to amend the Unemployment Insurance Act and the Employment and Immigration Department and Commission Act be empowered to permit coverage by the electronic media of its public proceedings with the least possible disruption of its hearings.

After debate, and—

The question being put on the motion, it was—  
Resolved in the affirmative.

At 9:35 p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

La motion, mise aux voix, est adoptée.

Après débat, *il est convenu*,—

Que le président établisse un budget et le soumette à l'approbation du Comité.

L'honorable sénateur Barootes propose,—Que le pouvoir de signature pour certifier les comptes fournisseurs au nom du Comité soit conféré au président ou, en son absence, au vice-président.

La motion, mise aux voix, est adoptée.

L'honorable sénateur Bonnell propose,—Qu'aux termes de l'article 83 du Règlement, des frais de voyage et de séjour raisonnables soient versés aux témoins invités à comparaître devant le Comité et qu'à cette fin, le Comité établisse un maximum de trois (3) représentants par organisme.

Après débat, la motion, mise aux voix, est adoptée.

L'honorable sénateur Bonnell propose,—Que le président soit autorisé à convoquer les prochaines séances du Comité.

Après débat, la motion, mise aux voix, est adoptée.

L'honorable sénateur Bonnell propose,—Que le président demande au Sénat d'autoriser le Comité spécial du Sénat sur le projet de loi C-21, Loi modifiant la Loi sur l'assurance-chômage et la Loi sur le ministère et sur la Commission de l'emploi et de l'immigration, à permettre aux médias électroniques de couvrir ses audiences publiques de la façon entravant le moins la bonne conduite de ses travaux.

Après débat, la motion, mise aux voix, est adoptée.

À 21 h 35, le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

#### THURSDAY, NOVEMBER 30, 1989

(2)

The Special Committee of the Senate on Bill C-21, An Act to amend the Unemployment Insurance Act and the Employment and Immigration Department and Commission Act, met at 1:30 o'clock p.m. this day, the Chairman, the Honourable Senator Hébert, presiding.

*Members of the Committee present:* The Honourable Senators Barootes, Cools, Frith, Gigantès, Hébert, Robertson, Simard, Thériault, Tremblay and Turner. (10)

*Other Senator present:* The Honourable Senator Flynn. (1)

*In attendance: From the Research Branch of the Library of Parliament:* Jean-Daniel Bélanger, Kevin B. Kerr and Helen J. Morrison, Research Officers.

*Also in attendance:* The Official Reporters of the Senate.

#### LE JEUDI 30 NOVEMBRE 1989

(2)

Le Comité spécial du Sénat sur le projet de loi C-21, Loi modifiant la Loi sur l'assurance-chômage et la Loi sur le ministère et sur la Commission de l'emploi et de l'immigration, se réunit aujourd'hui, à 13 h 30, sous la présidence de l'honorable sénateur Hébert (président).

*Membres du Comité présents:* Les honorables sénateurs Barootes, Cools, Frith, Gigantès, Hébert, Robertson, Simard, Thériault, Tremblay et Turner. (10)

*Autre sénateur présent:* L'honorable sénateur Flynn. (1)

*Présents: Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement:* Jean-Daniel Bélanger, Kevin B. Kerr et Helen J. Morrison, attachés de recherche.

*Également présents:* Les sténographes officiels du Sénat.